
 

 

Hur gick det till? 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Vi har i media kunnat läsa att kommunchefen upprustat sitt kontor med exklusiva 

möbler samt att det numera ska fungera som mötesrum för andra och inte bara 

kommunchefen. 

Detta väcker en del frågor som jag önskar ställa till kommunstyrelsens ordförande: 

1. Tibro har nyligen antagit ett antal klimatlöften. Löfte nr 25 lyder ”Vi använder 

cirkulära möbler”. På vilket sätt har cirkulära möbler använts här? Har något 

arbete gjorts för att se om det fanns möbler som kunde återanvändas från 

annan verksamhet? 

2. Har det undersökts om möbler från Tibro kunnat köpas in? Även om vi följer 

Lagen om Offentlig upphandling så finns det möjlighet att göra inköp upp till en 

viss nivå utan att upphandla. Att inreda kommunchefens mötesrum med 

möbler från Tibro hade varit ett fint sätt att visa besökare till kommunledningen 

vad som är Tibros hjärta och stolta tradition. 

3. Har kommunstyrelsens ordförande godkänt inköpet eller hur ser 

delegationsordningen ut för inköp av denna typ? 

2023-10-30 

Mikael Faleke (M) 


